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Abstract (en)
The closure according to the invention for a drinking bottle (1) exhibits a mouthpiece (7), of which a threaded part (11) is arranged so that it can be
axially moved and is closed when pushed in by means of a bung (19) fixed to the threaded part (11). A ventilation channel (21) located at the side
outside the mouthpiece (7) allows air to penetrate inside the bottle and prevents low pressure arising inside the bottle. <IMAGE>

Abstract (de)
Der erfindungsgemässe Verschluss für eine Trikflasche (1) weist ein Mundstück (7) auf, welches im Schraubteil (11) axial verschiebbar angeordnet
und in eingeschobenem Zustand durch einen am Schraubteil (11) befestigten Zapfen (19) verschlossen wird. Ein seitlich ausserhalb des
Mundstückes (7) angebrachter Belüftungskanal (21) ermöglicht den Zutritt von Luft zum Innern der Flasche und verhindert die Bildung eines
Unterdruckes innerhalb der Flasche. <IMAGE>
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